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Referat for bestyrelsesmøde d. 28.11.2024 
 

Til stede: Peter Sandgaard, Karsten Bank Petersen, Jimmy Holm, Jens Bønnelycke Vestergaard, 

Morten Agerbæk, Morten Kristensen  

Fraværende: Torben Bjerre – Jette Juhl Christensen 

Referent: Morten Kristensen 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde dato 

a. bemærkninger? Referatet blev godkendt 

2. Andre emner til agendaen? 

3. Hovedtemaer 

a. Velkommen til bestyrelsen 

Præsentation af eksist. Bestyrelse - Alle præsenterede sig selv.   

b. Præsentation af Torben Bjerre – Udsat, da Torben var fraværende 

c. Præsentation af Jens Bønnelycke Vestergaard 

Jens BønneLycke Vestergaard er tilbage i Bestyrelsen som Sejlklubbens 

repræsentant i Sailing Aarhus, Sejler selv X-332.  

d. Præsentation af Jimmy Holm 

Jimmy holm er ny i bestyrelsen og er blevet overtalt over tre år til at stille op, sejler 

selv ILCA 6.  Er i øvrigt Klubmester i ILCA 6.  

e. Evaluering af generalforsamling 

Generalforsamlingen gik fint, vi var glade for Ole Lundskov som Dirigent 

f. https://www.sailing-aarhus.dk/klubsamarbejde/ 

Jens redegjorde nærmere om forholdene i Saling Aarhus og behovet for et bredt 

funderet udvalg i ES.  

g. Referat fra Generalforsamling 

Allerede offentliggjort 26. November.  

https://www.sailing-aarhus.dk/klubsamarbejde/


 

 

4. Formand – Peter 5 min 

a. Intet som ikke ville blive dækket af andre emner på agendaen og næste mødes 

hovedtema.  

5. Briefing fra tværgående udvalg – 10  

a. Klubmodul – Der er stadig udestående i forhold til at få optimistjolle-sejlerne ind i 

Klubmodul. – Morten A og Morten K arbejder på sagen.  

b. Sponsor – Morten K – 3 min 

Sidste møde gik i vasken. – Nyt møde indkaldes. – Generelt ønskes der nye 

medlemmer af udvalget da der er meget potentiale.  

c. Regatta – Karsten – 3 min 

Udvalget er de facto nedlagt. – Ved større stævner er der er hovedafdeling som 

trækker på ressourcer fra de andre afdelinger.   

Gratis Online Stævneleder Kursus bliver udbudt af Sejlunionen i Januar 2025.   

https://kdy.mento.club/event/kdy-kap--kdy-staevneleder-online-kursus--130/ 

– Der blev efterspurgt at nogen sørgede for at tiltrække større stævner i 2025 og 

fremover. Alle relevante udvalg skal komme med datoer for stævner i 2025.  

d. Teknik (hvis noget) 

 

6. Optimist/Ungdom – Morten A – 5 min 

Vintertræning fire gange i November.  Lidt senere på vinteren sammen med Kaløvig 

7. Storjoller – Jimmy Holm – 5 min 

Ønske om separat slæbested så trailer motorbåde ikke bruger samme slæbested består. 

Stålrør i havnen hvor Vinterbadernes hus lå skal fjernes.  – Peter Sandgaard tager den 

med til Havnen.  

Flydebroer skal gåes igennem for nedslidning. – Peter Sandgaard tager den med til 

Havnen 

https://kdy.mento.club/event/kdy-kap--kdy-staevneleder-online-kursus--130/
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Der var en lang snak om RIBs. – Det blev udtrykt et ønske om at der SKAL være et 

præventivt vedligeholdsprogram til i denne vinter. Dialogen om præventiv vedligehold over 

vinteren med Tornado genoptages og afstemmes med Teknikgruppen. – Morten A tager 

kontakten.    

Vintertræning foregår om Søndagen. 

Ilca træningslejer blev afholdt med stor succes.  – Konceptet virker og der blev i år også 

udlejet klubjoller til deltagere som ikke havde mulighed for at bringe egen jolle.  

 

---------- Pause / Netværk / Billaterale  - 15 min ---------- 

 

8. Sejlerskolen – Torben Bjerre – 5 min 

a. Ingen info,  

b. Der er undertegning på Sejlerskolens teoriundervisning – idet der kun er 10 deltagere som 

har meldt sig ind. – mod normalt 25 – Vi skal have facebook anoncering i gang.  

c. https://www.egaasejlklub.dk/duelighedsteori/   -  

9. Kapsejlads – Karsten – 5 min 

Mette kan måske reddes med hjælp fra Søren Nielsen (SN-Marine) 

Nyt mærke A indkøbt efter det oprindelig forsvandt i en unavngiven storm i 

November. (Betalt via. AFI sponsoratet) 

Nogle af de store, gule, oppustelige mærker skal tætnes. 

Der er afholdt møde med efterfølgende middag for de køkkenansvarlige for 

tirsdagskantinen. 

Aftalt at der arbejdes videre med træningsdag for Kølbåde som også blev diskuteret 

på Generalforsamlingen.   

10. Næstformand / Turudvalg – Jette – 5 min 

Jette var ikke tilstede… men havde bedt om mere opbakning til arrangering af 

Julefrokosten 7. December.   

11. Sailing Aarhus – Jens Bønnelycke Vestergaard 

https://www.egaasejlklub.dk/duelighedsteori/


 

 

Der er næste bestyrelsesmøde i Sailing Aarhus 17. Jan 2025.  

- Der blev orienteret om de forskellige udvalg i Saling Aarhus.  

- Jens ønsker at der dannes et udvalg i ES som har medlemmer fra hvert udvalg.  

- Der blev efterspurgt der en plan for hvornår RIBS kan lejes til Sailing Aarhus. – 

Omvendt.. hvornår skal vi selv bruge dem til egne stævner eller hvor trænere 

tager dem med til udenbys stævner. – Morten A., Jimmy og Jens har boldten. 

12. Økonomi – Morten K – 5 min 

- Budgettet for 2024-25 blev bekræftet som det der blev vist på General 

forsamlingen. – Dog med et ønske om at der hensættes flere penge til Flydende 

Aktiver. 

- Regnskab YTD Oktober blev kort gennemgået. – Økonomisk i god gænge.  Der 

blev opfordret til at se på kontokortene på Rushfiles for yderligere detaljer.  

- Status på kontingent opkrævningen – Godt 100 (153 faktisk) havde ikke betalt 

dags dato.   

13. Klubhus - Karsten - 5 min 

a. Er der styr på de vigtigste opgaver? 

Listen over opgaver er blevet prioriteret og der arbejdes videre sammen med den 

liste af navne som Jette har samlet.  

b. Hvad gør vi fremover? 

14. Nyhedsbrev – Jette 

Novembers brev udsendt 26. November. – Tak for bidrag.  

15. Mødedatoer m.m. - Alle - 5 min 

a. Datoer for bestyrelsesmøder (husk at tage kalenderen med) 

- Datoer aftalt for 2024 og til og med Feb 2025. – Det blev aftalt at resten skulle 

tages på mail.  

b. Datoer for de faste arrangementer: frivilligfest, standerskifter, julefrokost 

- Datoerne blev nævnt. – Selve arrangementerne er også på listen fra 

Husudvalget.  
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16. Eventuelt – 5 min  

a. Fadølsanlæg  - Udsat 

b. Peter Brøgger fotos til print og deko af vægge - udsat 

c. Fjernvarme – Afventer svar fra Aarhus Kommune  - Udsat 

d. E-mail og RushFiles, er alt ok? – Karsten – Tilbagemeldingen fra de nye 

bestyrelsesmedlemmer var ja.  

e. "Kredsmøde" 15.01.2015 hos os, hvem gør hvad?  Peter og Jette indkalder mødet.  

17. Næste møde  – 3 min 

18. Hovedtema til næste møde: 

a. Diskuter hvordan vi får udvalgene konsolideret – så det ikke bliver en-mandshære.   


